
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 
Rijeka, 27.lipnja 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 31. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

 
 
31. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 27. lipnja 2022. (ponedjeljak), s početkom u 18:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Branko Miljak, član VMO 
 Mila Kožul, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 Adrijana Buždon, članica VMO 
 Ivica Dušić, član VMO 

 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 

 
1. Izrada prijedloga Programa rada Vijeća za 2023. godinu 
2. Odustajanje od programske aktivnosti  
3. Prijedlog zamjenske lokacije za proširenje javne rasvjete –dopunski zahtjev 
4. Dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Razno 

 
 
 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
 
Usvajanje zapisnika s 30. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
AD 1 

1. Vijeću se je obratio Predsjednik VMO Marin Barać u vezi izrade Programa vijeća za 
2023. godinu i predložio da se u idućoj godini ne planira održavanje dvaju programskih 
aktivnosti Vijeća i to: Festival Krnjevo i Oslikajmo naše zidove. U 2022. godini odustaje 
se od programske aktivnosti pod nazivom Oslikajmo naše zidove, dok se Festival 
Krnjevo i EKO akcija planiraju za zadnji kvartal godine. U programima sa sportskim 
aktivnostima predložio je da se umjesto turnira u šahu održe boćarski turniri, odnosno 
u kartanju radi slabog odaziva građana. 

Nakon rasprave Vijeće je donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: 
 

1. Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2023. godinu: 1. Dan žena, 
2 Dani MO, 3 EKO akcija, 4 Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje. 
Vijeće je također jednoglasno donijelo prijedlog Financijskog plana za 2023.godinu. 

 
AD.2 Prijedlog zamjenske lokacije za proširenje javne rasvjete 
 

1. Mjesnom odboru Sveti Nikola ponovno se je obratio g. Filip Jerkić (Energo d.o.o.) radi 
prijedloga zamjenske lokacije za iznos preostalih sredstava nakon realizacije prioriteta 
MO za 2022. godinu iz nadležnosti Energa  

 
 

2. Vijećnik Branko Miljak predložio je postavu rasvjetnog tijela na pješačkom prolazu 
zapadno od kućnog broja 15 u Ulici Krnjevo. 

 
Zaključak: Vijećnici su podržali prijedlog 
 
 

AD.3. Dopisi građana pristigli između sjednice 
 

1. Tijekom lipnja je zaprimljena predstavka ovl. Predstavnice stanara ulice Krnjevo 20a 
kojom se traži postava usporivača prometa, uzdignuti pješači i ponovno izražavaju 
pritužbe na jednosmjerni promet iz smjera zapada prema ulici Franje Čandeka.  
 

Zaključak: Vijeće je informaciju primilo na znanje, i predložilo odgovor stranci i 
Nadležnom Odjelu da je Vijeće suglasno sa svim prijedlozima za povećanje sigurnosti 
prometa, ali izbor se prepušta struci, dok se za ponovno razmatranje preregulacije 
zahtjeva potpis svih stanara ulice. 
 

2. U lipnju se ponovno obraćaju stanari Mirka Čurbega u vezi regulacije jednosmjernog 
prometa koji se nije realizirao do lipnja. 

 
Zaključak: Stanarima uputiti odgovor da se čekaju suglasnosti nadležnih službi i MUP-a 
kako je odgovoreno OŠ San Nicolo u vezi istog upita od strane nadležnog Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav. 
AD.4. 
 

3. Upit osobe s posebnim potrebama u vezi nemogućnosti prometovanja nogostupom 
Liburnijske ulice 

 
Zaključak poslati stručnim službama na očitovanje 
 



  

 
4. Upit u vezi paljenja plinskog roštilja u okolišu stambene građevine I.Luppisa 7  

 
Zaključak: U sličnim situacijama građani bi se radi promptnog djelovanja trebali obratiti 
izravno Javnoj vatrogasnoj postrojbi  
 

5. Upit u vezi jednosmjernog prometa u Medovićevoj Ulici 
Zaključak: Obzirom sa se nikad nije dobila suglasnost većine stanara , a što je preduvjet 
za uspostavu novog režima prometovanja Vijeće je odustalo od daljnjih aktivnosti i u 
tom smislu poslati odgovor stranci 
 

6. Upit u vezi sanacije zida parkirališta u Crnčićevoj ulici sjeverno od kućnih brojeva 4 do 
6 iznad kojeg je parking, a stoji zabrana za korištenje još od siječnja ove godine  

Zaključak: Uputiti požurnicu stručnim službama  
 
Razno 
 
Ponovno se razmatra prijedlog nove regulacije prometa na parkiralištu Crnčićeva 5  

1. Od strane Rijeka-plus d.o.o. zaprimljena je informacija o cijeni dviju varijanti uspore 
prometa u Crnčićevoj ulici južno od kućnog broja 2, radi novog režima prometovanja na 
parkirališta u Crnčićevoj sjeverno od kućnog broja 5 i potrebnih drugih radnji da se 
uspostavi novo stanje. Prijedlog Rijeka-plusa je slijedeći: 

 
Iz 2021. godine ostalo je nerealiziranih 26,250,00 Kn  
 
Uspora prometa :ad 1)ležeći policajac standardni: 29.837,50 Kn, ad2) uzdignuta ploha 
64.640,50 Kn. 
 
Preregulacija režima na parkiralištu 20.625,00 Kn –izvodi se nakon uspore prometa. 
Sve cijene su s uključenim PDV-om.  

2. Vijeće je nakon kraće rasprave donijelo sijedeći 
 
Zaključak: Vijeće je suglasno da se za preostali iznos iz 2021. godine izvedu radovi na 
postavi standardnog ležećeg policajca na kolniku Crnčićeve kod kućnog broja 2 
(obilježen pješački prijelaz)kao preduvjet nove regulacije i da se kao dopuna prijedloga 
malih komunalnih akcija za 2023. kao prijedlog Vijeća dostavi nadležnom Odjelu zahtjev 
za zahvat nove regulacije prometa u navedenom iznosu od 20.625,00 Kn. 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:30 h 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


